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AKADEMICKÝ SENÁT 
 

Zápis č. 135 

ze zasedání konaného dne 31. května 2012 od 8.30h v zasedací místnosti u děkanátu. 
 
Přítomni:  

 Mgr. Otto Eibl, Ph.D.,  

 Doc. PhDr. Vít Hloušek, Ph.D.  

 Mgr. Slavomíra Ferenčuhová, Ph.D.,  

 Bc. et Bc. Ondrej Lunter,  

 Bc. Jan Martinek,  

 Mgr. Michal Pink, Ph.D.,  

 Bc. Jitka Sklenářová,  

 PhDr. Iva Šmídová, Ph.D.,  

 Doc. PhDr. Martin Vaculík, Ph.D.  
 
 
Hosté: 
doc. PhDr. Břetislav Dančák, Ph.D., PhDr. Roman Chytilek, Ph.D. 
 

Program jednání: 
 
1) schválení výroční zprávy FSS MU za 2011 
2) schválení Podmínek přijímacího řízení na FSS v ak. roce 2013/2014. 
3) různé  
 
Program byl schválen (9 pro, 0 proti, 0 se zdržel).  
 
Průběh jednání: 
 

1. schválení výroční zprávy FSS MU za 2011 
 

Dekan Dančák ako prvý rečník vystupuje. Kladie otázku, či má zmysel schvaľovať výročnú 

správu, pretože výročná správa už neplní funkciu, ktorú mala v minulosti. Výročnú správu údajne 

nečíta okrem pár ľudí a pár strán nikto. Bolo by vhodné zmeniť informovanie členov 



- 2 - 

 

 

 

akademickej obce pomocou dokumentu, ktorý by nahradil výročnú správu a bol by čitateľsky 

atraktívnejší. 

 

Kolega Vaculík sa vyjadruje, že sa mu nápad skrátenej formy páči. Dlhá výročná správa sa mu 

zdá príliš neprehľadná. 

 

Kolega Pink sa pýta, či sa bude táto správa tlačiť na kriedový papier, alebo či by nestačilo, aby 

existovala iba vo forme média – CD, prípadne flash disk. Dekan Dančák hovorí o zámere 

zadávať tieto dokumenty na flash disk. Je to ale závislé na prostriedkoch, ktoré sa fakulte podarí 

získať formou fundraisingu. 

 

Predsedníčka Šmídová uvádza, že flash disk je fajn, ale pre náhodných návštevníkov by bolo 

dobré, ak by existoval zároveň aj krátky letáčik so základnými informáciami, ktorý by bol 

v online forme na webe a aj v tlačenej podobe. Dekan Dančák súhlasí. 

 

8:40 – prichádza kolega Buršík 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Akademický senát FSS schvaľuje výročnú správu na rok 2011/2012. 

 

2. Schválení Podmínek přijímacího řízení na FSS v ak. roce 2013/2014. 

 

Prodekan Chytilek predstavuje podmienky prijímacieho konania. Pred tým dodáva 

poznámku ku predošlej diskusii, že spoločnosť SCIO zadáva informačné materiály na flash 

disku. Prodekan Chytilek uvádza, že bude potrebné zmeniť formu prijímacieho konania. 

Dôvodom je pokles prihlásených na jednotlivé obory štúdia v rámci výučby FSS. Zvlášť uvádza 

príklad oboru Európskych štúdií, ktoré poklesli z viac než tisíc prihlásených v minulom roku na 

660. Dekan Dančák informuje, že sa pre fakultu ide o negatívny faktor. Je potrebné zistiť, či ide o 

výnimku alebo trend a ako je možné tento prípadný trend zvrátiť. Zároveň sa však jedná o 

celouniverzitný trend. 

 

Prodekan Chytilek uvádza, že na druhú stranu je pokles v súlade s pokynmi z rektorátu, keďže sa 

má znižovať množstvo pridelených financií na študentov. Prodekan zároveň uvádza, že súčasný 

veľký počet študentov spôsobuje mnoho problémov vyplývajúcich napr. z malej kapacity učební 

(testy v počítačových učebniach). 

 

Dekan Dančák uvádza, že sa zároveň nejedná o zníženie kritérií pri prijímaní. Stále máme 

možnosť vyberať si iba excelentných študentov. 

 

8:53 – prichádza kolega Gongala. 
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Prodekan Chytilek predstavuje drobné zmeny v Podmienkach prijímacieho konania oproti 

minulému roku. Pri prijímacích podmienkach pre zahraničných študentov študujúcich v českom 

jazyku dekan zdôvodňuje, že je záujmom vedenia, aby sme splácali morálny dlh, ktorý vznikol v 

90. rokoch prijímaním českých študentov na západných univerzitách. Vedenie chce umožniť 

prijímanie študentov z východu na české programy, a to najmä z postsovietských republík. 

Podmienkou je vysoká certifikovaná úroveň českého jazyka. Ide o študentov študujúcich 

bezplatne. 

 

Webová prezentácia prijímacieho konania podľa prodekana Chytilka napriek svojej obsiahlosti 

zaostáva napríklad v porovnaní s ESF MU. V budúcom roku vedenie plánuje zlepšiť prezentáciu 

jednotlivých oborov na webe. Zlepšená prezentácia je jedným zo spôsobov boja fakulty o 

študentov. 

 

Kolega Buršík sa pýta, či sa do budúcnosti plánuje, že v súvislosti s propagáciou fakulty budú 

zapájané aj externé subjekty. Dekan odpovedá, že súčasný členovia akademickej obce často 

pôsobia v profesionálnych subjektoch venujúcich sa propagácii. Preto už v súčasnosti dochádza k 

prekrývaniu. Podľa prodekana Chytilka zamestnanci požadujú autentickú prezentáciu fakulty, 

čoby mohlo predstavovať problém pri zapojení externého subjektu. 

 

Docent Hloušek sa pýta, či budú podobné webové letáčiky aj v anglickom jazyku pre 

zahraničných študentov. Dekan aj prodekan Chytilek zhodne potvrdzujú, že je to plánované. 

 

Predsedníčka senátu Šmídová sa pýta, či sa plánuje aj celouniverzitná stratégia propagácie 

fakulty. V súčasnosti má pocit, že fakulta dáva dôraz hlavne na fakultnú identitu. Do budúcnosti 

by podľa nej mohlo byť vhodné prispôsobiť sa celouniverzitnej stratégii. 

 

Kolega Buršík poznamenáva, že pri informovanosti existuje problém “trojjedinosti”, kedy jedna 

informácia je zároveň na webe oboru, fakulty a rektorátu. Pýta sa, či sa plánuje spoločná 

stratégia. Prodekan Chytilek odpovedá, že je záujmom vedenia štandardizovať úroveň 

informovania na jednotlivých úrovniach. Dekan poznamenáva, že rektorát nemá vypracované 

jasné smernice propagácie. 

 

Kolega Gongala sa pýta na to, či existuje už konkrétna schéma prezentácie fakulty. Dekan nevie 

a odkazuje na prodekanku Pitrovú. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaľuje Podmínky 

přijímacího řízení na FSS v ak. roce 2013/2014. 

 

3. Různé 

 

Najbližšie zasadnutie: štvrtok, 11.října 2012, 8:30 ráno. 
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Kolegyňa Sklenářová má výhradu voči času. Včasné zasadania znižujú počet účastníkov z radov 

verejnosti. Podľa docenta Hlouška je to ich problém. Podľa akademických pracovníkov senátu 

neexistuje súvislosť medzi účasťou a skorými rannými hodinami zasadania senátu. Je to údajne 

spôsobené tým, že študenti asi nemajú záujem zúčastňovať sa zasadania. Docent Hloušek 

zmieňuje, že keby sa prejednávali poplatky, tak je miestnosť zaplnená. Dekan navrhuje 

experiment, kedy napíše negatívny článok do Halasu a predpokladá, že početná verejnosť na 

zasadnutie príde. Na poznámku kolegu Luntera, že včasné zasadanie môže zvyšovať stresovú 

záťaž a zdravotné problémy študentov, kolega Vaculík hovorí, že bude drsný a že v živote sa 

človek musí prispôsobiť niektorým veciam. 

 

Kolegyňa Ferenčuhová navrhuje rozosielať informačné listy pozývajúce študentov na zasadnutie 

senátu. Riešenie je v on-line “newslettri”, ku ktorému sa budú môcť študenti 

prihlasovať. 

 

Podpredseda senátu Martinek informuje, že časť papieru, ktorý fakulta vyhadzuje, nie je 

recyklovaný. Študentská komora sa problémom bude zaoberať. 

 

Na najbližšom zasadnutí bude zapisovateľom kolega Pink. 

 

 
Přijatá usnesení: 
 
2012-05-31/1 
Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaluje Výroční zprávu 
FSS MU za rok 2011. 
 
2012-05-31/2 
Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaľuje  Podmínky 
přijímacího řízení na FSS v ak. roce 2013/2014.  
 
 
   

PhDr. Iva Šmídová, Ph.D. 
předsedkyně senátu 

Mgr. Michal Pink, Ph.D. 
místopředseda senátu 

Bc. Jan Martinek 
místopředseda senátu 

 
 
zapsal Ondrej Lunter  


